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Ostatnio s ucham g ównie jazzu 

i bluesa - bardzo mi si  podoba ten 
klimat i dobrze si  w nim odnajduj . 
Oczywi cie cz sto towarzyszy mi rów-
nie  muzyka, któr  puszczaj  w radiu. 
Moim ulubionym wykonawc  jest Da-
wid Podsiad o. W jego piosenkach, 
„Ma omiasteczkowy” i „Nie ma fal”, 
wyst puje polirytm i polifonia, co daje 
niesamowity efekt i dobrze si  tego 
s ucha. 

Wydaje mi si , e w dzisiejszej mu-
zyce nie ma tego, co pokazywa o, e 
ludzie wk adaj  w ni  ca e swoje serce 
i dusz . Kiedy  arty ci o wiele bar-
dziej si  starali i po wi cali du o czasu 
i wysi ku, by stworzy  co  pi knego. 
Dzi  wi kszo  piosenkarzy korzysta 
z technologii. 

Bardzo lubi  wyst py na ywo. 
Cz sto chodz  na koncerty, szczegól-
nie tutaj w Ostrzeszowie - Jam Session 
w Baszcie i ró ne inne eventy. Sama 
równie  jestem muzykiem i piosen-
kark . Mia am pi  lat, gdy zacz am 
nauk  gry na skrzypcach. Wi e si  
z tym zabawna historia - uciek am 
z domu wprost do szko y muzycznej 
i zapyta am, kiedy mog  przyj  na 
lekcj . Nikomu o tym nie powiedzia am, 
rodzice szukali mnie wsz dzie i bardzo 
si  niepokoili. Szko  muzyczn  uko -
czy am z wynikiem celuj cym, a teraz 
kontynuuj  nauk  w Szkole Jazzowej 
Adama Fulary. 

Nie jestem zbyt du  fank  sztuki, 
jednak nie jestem jej przeciwnikiem. 
Uwa am, e niektórzy wyra aj  si  
poprzez piew lub muzyk , natomiast 
inni pokazuj  swoj  wra liwo  i uczu-
cia w obrazach. 

My l , e wsparcie rozwoju ar-
tystycznego dzieci i m odzie y jest 
bardzo potrzebne. Przyk adowo mu-
zyka jest jedyn  dziedzin , w której 
cz owiek wykorzystuje obie pó kule 
mózgu w tym samym czasie. Dzi ki 
temu rozwijamy swój intelekt i rozum. 
Na swoim przyk adzie dostrzegam, e 
dzi ki muzyce o wiele atwiej mi si  
uczy  i zapami tywa . 

ukasz Ma olepszy
w a ciciel  rmy NCM 

Mówi c szczerze, z powodu pracy, 
jak  wykonuj , zdarza mi si  s ucha  
w zasadzie ka dego rodzaju muzyki. 
Nie jest jednak tak, e wszystko podo-
ba mi si  tak samo. Moim ulubionym 
wykonawc  jest Jean-Michel Jarre. 
Poza prac , najcz ciej s ucham mu-
zyki z radia. 

Uwielbiam muzyk  nowoczesn , 
cho  ostatnio mia em ochot  pojecha  
na bardziej klasyczny wyst p, a dok ad-
niej pozna ski koncert Andrea Bocel-
liego. Lubi  muzyk  na ywo i do  
cz sto uczestnicz  w koncertach. Wy-
st p, który b d  wspomina  jeszcze 
d ugo, i który bardzo pozytywnie mi 
si  kojarzy, to Sunrise Festival w Ko-
obrzegu, poniewa  sam tam gram. 

Mam do czynienia ze sztuk , cho  
sam si  ni  zbytnio nie zajmowa em. 
Mówi c artobliwie - bardzo lubi em 
w dzieci stwie malowa , szczególnie 
ciany. Ja by em z tego zadowolony, 

tata ju  nieco mniej. 
Lubi  ogl da  obrazy, szczególnie 

te stworzone przez Szymona Chwali-
sza - s  bardzo specy  czne. Nie lubi  
za to malowide  ca kowicie abstrakcyj-
nych, cho  na pewno dla wielu tego 
typu malarstwo jest fascynuj ce. 

Gdybym mia  czas i mo liwo ci, 
ch tnie odwiedza bym galerie sztuki 
i podziwia  znajduj ce si  tam obrazy. 
Uwa am, e przebywaj c w ród sztuki 
mo na si  prawdziwie wyciszy , a to 
jest w dzisiejszych czasach najbardziej 
potrzebne spo ecze stwu. 

Mam w domu obrazy, jednak nie 
patrz  na autora, a na to, co dane dzie-
o przedstawia. Je eli mi si  spodoba, 
to niewa ne jest, czy to wielki artysta, 
czy uliczny malarz. 

Wspieranie artystycznego rozwoju 
dzieci jest wa ne - ograniczajmy im 
dost p do komputerów, telefonów, 
a ukierunkowujmy je na wra liwo  
i artyzm. 

Arleta 
Thevenon-Mazurkiewicz
kasjer/sprzedawca 

Lubi  s ucha  muzyki, szczegól-
nie tej, która wpadnie mi w ucho. Na 
pewno nie podoba mi si  jazz ani rock. 
Utwory musz  by  po prostu melodyjne, 
zarówno z ciekaw  lini  muzyczn , jak 
i tekstem. Mo e by  disco polo, pop, 
a nawet muzyka klasyczna. Trudno mi 
jest wskaza  konkretn  piosenk , któ-
r  mog abym nazwa  ulubion . Lubi  
zarówno te z dawnych lat, jak i nowo-
czesne. Nie za bardzo podoba mi si  
jednak muzyka ludowa, nawet ta po-

czona ze wspó czesnymi melodiami. 
Czasami lubi  wybra  si  na kon-

cert - muzyka na ywo ma swój urok. 
Jednak nigdy nie wybieram miejsc 
przy samej scenie, bo szkoda mi uszu. 
Uwielbiam d wi ki gitarowe, lubi  me-
lodyjno  pianina, natomiast bardzo 
nie podobaj  mi si  skrzypce. 

Muzyki najcz ciej s ucham w sa-
mochodzie, umilaj c sobie podró . 
Równie  w pracy i przy sprz taniu 
puszczam radio, bo wtedy milej i, mam 
wra enie, szybciej mija czas. 

Zawsze lubi am tworzy  - malowa , 
rysowa , kolorowa . W dzieci stwie 
siada y my z kole ank  i wymy la y-
my obrazki. Wydaje mi si , e wycho-

dzi o nam to nie le. Cho  nie wiem, czy 
mo na nazwa  to jakim  szczególnym 
talentem. 

Czasami mo na w Ostrzeszowie 
zauwa y  uczestników plenerów 
malarskich, tworz cych na wie ym 
powietrzu swoje prace, nast pnie 
s  wywieszane w Ostrzeszowskim 
Centrum Kultury. Gdy mam czas, to 
zwiedzam takie wystawy i podziwiam 
twórczo , tak naprawd , zwyk ych 
osób. 

Uwa am, e powinni my wspie-
ra  rozwój artystyczny dzieci. Szko y 
mog yby oferowa  swoim uczniom 
szerok  gam  kó ek - muzyczne, ry-
sownicze, malarskie, aktorskie. Du o 
dzieci ma zdolno ci, ale niestety nikt 
tego nie widzi bo ma o uwagi przyk ada 
si  do takiego rozwoju. 

Patrycja Ko odziej 
uczennica ZS nr 2 

To, jakiej muzyki s ucham, zale y 
od nastroju. Zazwyczaj jest to pop czy 
piosenki puszczane w radiu lub hip-
-hop. Najbardziej popularna jest muzy-
ka klubowa, a e zdarza mi si  je dzi  
na imprezy, to i taki rodzaj znam. Lubi  
ze znajomymi pój  na jaki  koncert 
i pos ucha  znanych mi utworów na 
ywo. Jednak wol  chyba wersje ju  

nagrane - wtedy mo na si  ws ucha  
w tekst i nic nam tego nie zak óca. 

Ci ko jest mi wytypowa  ulubio-
nego wykonawc , jednak gdy mam 
z y humor, to s ucham rapera S onia. 
By am niedawno na jego koncercie we 
Wroc awiu i bardzo mi si  podoba o. 
Pozna am ostatnio nowego dla mnie 
artyst  - Zenka Martyniuka - i stwier-
dzam, e cho  odbiega troch  od 
moich typów, to jego utwory bardzo 
mi si  podobaj . 

Mam dusz  artysty - jako ma e 
dziecko zacz am rysowa  i malowa . 
Zdarza o mi si , e d ugo pracowa am 
nad swoimi projektami. W tej chwili 
jednak zaj am si  przedstawianiem 
rzeczywisto ci na zdj ciach. Najbar-
dziej lubi  wykonywa  portrety, chocia  
ostatnio przekona am si  równie  do 
reporta y - lubnych, osiemnastko-
wych, rocznicowych. 

Nie kr ci mnie zbytnio ogl danie 
namalowanych obrazów, jednak bar-
dzo ch tnie odwiedzi abym galeri  
zdj . Znani fotografowie i to, w jaki 
sposób przedstawiaj  otaczaj cy 
ich wiat, bardzo mnie ciekawi  i na 
pewno zainspirowa oby mnie to do 
doskonalenia swoich fotogra  cznych 
umiej tno ci. 

My l , e wsparcie artystycznych 
pasji dzieci jest wa ne. W szko ach ju  
od najm odszych klas uczniowie po-
winni mie  wybór i mo liwo  uczestni-
czenia w ró norakich ko ach. Niestety, 
szczególnie na wsi, zaj  plastycznych, 
muzycznych czy fotogra  cznych po 
prostu nie ma.

Danuta Noweta
nauczyciel edukacji 
wczesnoszkolnej

Podoba mi si  muzyka powa na, 
reggae, a nawet i disco polo. Je eli 
chodzi o konkretnych wykonawców, to 
jest tylko jeden, który od razu przycho-
dzi mi na my l. Jest to Andrea Bocelli, 
którego zdecydowanie mog  uzna  za 
artyst , którego s ucham najcz ciej. 

Muzyka w moim yciu ma du e 
znaczenie - towarzyszy mi w domo-
wych zaj ciach, cho  czasem zdarzy 
mi si  równie  pojecha  na koncert. 
Wiele lat temu by am na koncercie 
Kory oraz Republiki. S  to takie prze y-
cia, które b d  wspomina a do pó nej 
staro ci. 

Dopasowuj  muzyk  do nastroju, 
jaki mam w danej chwili. Uwa am, e 
ró ne melodie mog  nas albo zrelak-
sowa , albo uspokoi , albo na adowa  
dawk  pozytywnej energii. 

Prace plastyczne sprawiaj  mi 
przyjemno , jednak nie robi  tego 
sama dla siebie, a jedynie na zaj ciach 
z dzie mi. Chcia abym móc chodzi  
po galeriach sztuki i podziwia  ob-
razy, ch tnie obejrza abym pejza e, 
natomiast nie skusi aby mnie wystawa 
aktów, niezale nie czy damskich, czy 
m skich. 

Sztuka jest bardzo nieogarni ta, 
ka dy mo e odbiera  j  inaczej. Kiedy  
by am na wystawie, gdzie w bardzo 
abstrakcyjny sposób przedstawiano 
rzeczywisto  - dopiero po chwili zo-
rientowa am si , e patrz  na akt. Tak 
samo, je eli chodzi o twórczo  Niki-
fora - by a bardzo prosta, po czenie 
dzieci stwa z nostalgi . Ka dy jednak 
odbiera sztuk  inaczej. 

Uwa am, e szko y i organizacje 
pozaszkolne powinny organizowa  
zaj cia artystyczne dla dzieci. Jest to 
bardzo wa ne, by my wspierali rozwój 
ich talentów i sztuk , któr  by  mo e 
si  zainteresuj . Rodzice równie  po-
winni pozwoli  dzieciom rozwija  si  
manualnie poprzez sztuk .
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-  Mia am 
kilka koncertów 

w sali Maksymiliana dla przebywaj cych 
tam turystów z kraju i zagranicy

By  to dla mnie wielki 
zaszczyt wyst powa  w tym miejscu, 
poniewa  w sali tej organizowane s  
presti owe wydarzenia i koncerty.

Dzi kuj  „Kwiaciarni u Bernade-
ty” za przygotowany dla mnie wianek 
z czerwonych ró . Ciesz  si , e 
w wi to Konstytucji 3 Maja mog am 
wyst pi  w tak pi knym miejscu. Dzi -
kuj  prezydentowi Wa brzycha za za-
proszenie na festiwal.

K.J.

„Santo, Santo” - 

Koncert ku czci w. Jana Paw a II 
z okazji 99. rocznicy urodzin.

Ko ció  farny w Ostrzeszowie


